



### **Ooredoo Board recommends dividend payment of 45 Biza per share**

**Muscat, Oman, 6<sup>th</sup> February 2019:** Omani Qatari Telecommunications Company SAOG (“Ooredoo”) announces that following a meeting of the its board of directors today 6<sup>th</sup> February 2019, the Directors have decided to recommend to shareholders a dividend payment of 45 Biza per share. The dividend payment is subject to approval of shareholders at the AGM on 5<sup>th</sup> March 2019.

The Board of Directors also approved the audited financial statements for the year ended 2018 which will be published shortly.

On behalf of the Omani Qatari Telecommunication Company SAOG (Ooredoo)



مجلس إدارة الشركة العمانية القطرية للاتصالات ش.م.ع.ع (Ooredoo) يقترح توزيع أرباح نقدية بقيمة 45 بيسة لكل سهم

مسقط، عُمان، 6 فبراير 2019م – تعلن الشركة العمانية القطرية للاتصالات ش.م.ع.ع (Ooredoo) ان مجلس إدارة الشركة قد قرر في اجتماعه الذي عقد بتاريخ اليوم 6 فبراير 2019م رفع مقترح للجمعية العامة السنوية التي ستعقد بتاريخ 6 مارس 2019م بتوزيع ارباح نقدية بما يعادل 45 بيسة للسهم الواحد.

كما اعتمد المجلس ايضا البيانات المالية المدققة للشركة لعام 2018م والتي سوف يتم الافصاح عنها قريبا.

عن الشركة العمانية القطرية للإتصالات ش.م.ع.ع (Ooredoo)